

## Careum Congress 2014

17./18.03.2014, Basel

«Machtfaktor Patient 3.0» Patienten verändern das Gesicht des Gesundheitswesens

«The power of patients 3.0» Patients are changing the face of healthcare

### Prof. Dr. Dieter Conen

---

President of the Foundation for Patient Safety Switzerland / Präsident der Stiftung Patientensicherheit Schweiz

#### **Curriculum Vitae (english)**

Prof. Dr. Dieter Conen is a member of the Careum Foundation's Council of the University of Applied Sciences, a member of the Hospital Council at the University Hospital Zürich and President of the Foundation for Patient Safety Switzerland. He shaped the development of quality rating and patient safety in healthcare through his long standing involvement with the Foundation for Patient Safety Switzerland and his work

on the quality of medical services.

He was a professor at the medical faculty at the University of Basel and Head of the Department of Internal Medicine at Kantonsspital Aarau. Furthermore, he is an advisory board member of various organisations and hospitals, and provides advice to national organisations.

#### **Curriculum Vitae (deutsch)**

Prof. Dr. Dieter Conen ist Mitglied des Fachhochschulrates der Careum Stiftung, Mitglied des Spitalrates des Universitätsspital Zürich und Präsident der Stiftung Patientensicherheit Schweiz. Er prägte die Entwicklung der Qualitätsmessung und der Patientensicherheit im Gesundheitswesen durch seine langjährige Tätigkeit in der Stiftung für Patientensicherheit und seine Arbeiten über die Qualität der medizinischen Leistung.

Er war Professor an der medizinischen Fakultät der Universität Basel und Leiter des Departements Innere Medizin am Kantonsspital Aarau. Ausserdem ist er Beirat verschiedener Organisationen, Spitäler und berät nationale Organisationen.